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Ing. Gore: 

Riešenie parkovísk pri nemocnici, situácia je neudržateľná. Občania mesta krúžia niekoľko 

desiatok minút, aby zaparkovali a dostali sa do nemocnice. Preto navrhujem, aby prostriedky, 

ktoré je možné z toho prvého návrhu ušetriť, boli poskytnuté asi najoptimálnejšie už na 

nasledujúcom výjazdovom zasadnutí vlády, ktoré bude v Trebišove predpokladám v máji, aby 

sa tieto prostriedky investovali do vyriešenia parkovacích priestorov v masívnom rozsahu pri 

nemocnici. 

 

PhDr. Čižmár: 

Otázka parkovísk pri nemocnici, tu sme vás predbehli pán poslanec. Táto otázka je riešená, 

nečakali sme na to, vedeli sme, aká je situácia momentálne s parkovaním. Riešila sa na úrovni 

riaditeľa tunajšej nemocnice v akciovej spoločnosti Svetu zdravia. Je tu zámer najprv 

zrepasovať existujúce parkovacie plochy, vyčleniť priestory pre taxikárov, ale čo je podstatné, 

rozšíriť parkovací priestor pred nemocnicou a súbežne s tým sa bude pokračovať aj ďalej 

v parkovacej politike. Takže, táto otázka sa rieši, ale berieme to ako podnet a váš záujem 

riešiť túto problematiku. 

 

 


